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PROTOKÓŁ NR III/2014 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 16 grudnia 2014 r. 

 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) Radni, 

2) Sołtysi, 

3) zaproszeni goście, 

4) pracownicy Urzędu Gminy w Strawczynie 

Listy obecności stanowią załączniki do protokółu od nr 2 do nr 5. 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Arkadiusz Wilczkowski – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

trzeciej sesji Rady Gminy, pierwszej roboczej, powitał: Wysoką Radę, Pana Wójta, 

Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, Grono Pedagogiczne - Panie Dyrektor, Sołtysów, 

Pana Redaktora lokalnej gazety. 

Na podstawie listy obecności stwierdził kworum, wszyscy Radni obecni. W związku               

z tym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały.  

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Krzysztof Religa – Radny, a na 

protokolanta obrad powołano Małgorzatę Woźniak.  
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Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie proponowany porządek 

obrad: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokółu Nr XL/2014 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                            

30 października 2014 r.  

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - protokół Nr XL/2014 z sesji Rady 

Gminy w Strawczynie z dnia 30 października 2014 r. dotyczy pracy poprzedniej Rady, 

Rada nie przyjęła go, ponieważ 16 listopada br. została powołana nowa Rada. Protokół 

trzeba przyjąć.  

Zwrócił się z zapytaniem – czy są zastrzeżenia?  

 

Do protokółu zastrzeżenia nie wpłynęły. 

 

Przyjęcie protokółu przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 Radnych. Protokół Nr XL/2014 z sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie w brzmieniu jak sporządzono. 

 

Ad. 5. 

Zapytania i interpelacje  
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Pani Małgorzata Rządkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy – ja mam 

zapytanie do Pana Wójta – czy w projekcie budżetu  na 2015 r. jest mowa o dalszej 

części drogi gminnej, tj. drugiej części drogi gminnej Graby? Gdyż Pan Wójt 

stwierdził, że mieszkańcy decydują o inwestycjach, mieszkańcy rządzą, mieszkańcy w 

zeszłym roku pisali pismo do Pana Wójta i do Rady włącznie z podpisami, żeby tą 

drogę wykonać w całości. W tym roku jest zrobiona część i jestem ciekawa, czy w 

przyszłym roku będzie wykonana druga część.  

 

Pani Danuta Wawrzeńczyk – Radna – ja mam interpelacje dwie: 

1. W założeniach polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 2015 r., 

jak również w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Strawczyn 

lata 2015 – 2024 nie znalazłam żadnego zapisu odnośnie inwestowania w 

odnawialne źródła energii. 

Moją propozycją wykorzystania odnawialnych źródeł energii jest wybudowanie 

minielektrowni wodnej na zalewie w Strawczynie. Pozwoliłaby ona na 

oświetlenie zbiornika wodnego (takie przypuszczenia). Wielkim plusem tej 

inwestycji byłoby pozyskanie taniej energii niezależnie od warunków 

pogodowych. Należałoby na pewno przeprowadzić odpowiednie badania nad 

wydajnością turbiny. 

Drugą propozycją jest montaż na terenie naszej Gminy turbin wiatrowych                  

w takich miejscach, które nie stwarzałyby uciążliwości dla mieszkańców. 

Na te cele przeznaczone są dodatkowe środki finansowe dla gmin na 

pozyskanie energii ze źródeł odnawialnych w ramach PROW 2007 – 2013. 

Przyznane w ramach działania środki (do 90 % wartości inwestycji) będzie 

można przeznaczyć na zakup urządzeń do wytwarzania energii i ich montażu. 

Maksymalna kwota refundacji do 500 000 euro. 

2. Dotyczącą założeń polityki społeczno – gospodarczej Gminy Strawczyn na 

2015r.,  

1) z zakresu infrastruktury drogowej – chciałabym zapytać o drogę w 

Oblęgorku ul. Leśne Łąki, tam ludzie zgłaszają, że nie mogą się doczekać 

realizacji inwestycji i ul. Wspólna w Oblęgorku. Tam oprócz tego, że ulicy 
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jako takiej nie ma, to jeszcze nie ma rowów. Tam ludzie zgłaszają, że po 

deszczu zalewa im posesje. 

Jeszcze mam taką propozycje odnośnie budynku po przedszkolu w 

Oblęgorku, żeby ten budynek wyremontować i przeznaczyć go na coś, co by 

służyło mieszkańcom. Dobra by była konsultacja z mieszkańcami – co by 

proponowali, jak by widzieli adaptację tego budynku? 

 

W/w interpelacje złożone na piśmie stanowią załączniki nr 6 i 7 do protokółu. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował – odpowiedzi na interpelacje będą udzielone 

w punkcie nr 8 w miarę możliwości, jeżeli nie będzie takiej możliwości, Pan Wójt się 

ustosunkuje w późniejszym terminie. 

 

Ad. 6. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy przedstawił realizację uchwał Rady 

Gminy podjętych na sesjach w dniu 30 października 2014 r. i 1 grudnia 2014 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 

 

Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy podjętych na sesji w dniach                            

30 października 2014 r. i 1 grudnia 2014 r.  stanowi załącznik nr 8 do protokółu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 9 

do protokółu. 

 

Do przedstawionych informacji nie zgłoszono zastrzeżeń i uwag. 

 

Rada Gminy przyjęła przedstawione informacje. 
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Ad. 7. 1) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołanie składów osobowych i określenie 

zakresów działania stałych komisji Rady Gminy 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że należy powołać pięć komisji 

stałych, Rada musi podjąć decyzje co do składu osobowego komisji i liczbowego. 

Każda komisja będzie powoływana oddzielnie, w takiej kolejności, jak przewiduje 

projekt uchwały. Na bieżąco będą powoływane komisje skrutacyjne, może to być 

jedna komisja skrutacyjna, jeżeli Rada wyrazi taką wolę, ewentualnie będzie 

zmieniany skład. Najpierw będzie wybierana Komisja Rewizyjna. 

Poprosił o zgłaszanie propozycji, co do składu liczbowego komisji, przypomniał, że do 

tej pory były pięcioosobowe. Jest to liczba najbardziej adekwatna do podejmowania 

uchwał wewnątrz komisji. Jeżeli będą czteroosobowe i będzie rozbieżność zdań, to 

może być jeden przeciwko trzem. Komisje pięcioosobowe są najbardziej optymalne. 

Zaproponował komisje pięcioosobowe. 

 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Wniosek dotyczący powołania pięcioosobowych komisji stałych został poddany pod 

głosowanie: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Głosowało 15 Radnych. Wniosek przyjęto jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Rada przystępuje do wyboru Komisji 

Skrutacyjnej, te osoby, które będą w Komisji Skrutacyjnej automatycznie nie mogą 

kandydować do komisji, która będzie wybierana. Jako pierwsza będzie powołana 

Komisja Rewizyjna. Wybór wszystkich komisji będzie się odbywał w głosowaniu 

imiennym przy pomocy kart do głosowania wrzucanych do urny. Komisja Skrutacyjna 

zliczy głosy. Później komisja ze swego grona wyłoni kandydata na Przewodniczącego 

i Rada przegłosuje poprzez podniesienie ręki.    
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Do Komisji Skrutacyjnej zostali zgłoszeni kandydaci: 

1) Pan Czarnecki Ireneusz - Radny – wyraził zgodę, 

2) Pan Woźniak Bogdan – Radny – wyraził zgodę, 

3) Pan Rówiński Mariusz – Radny – wyraził zgodę. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto jednogłośnie. 

 

W związku z tym powołana została Komisja Skrutacyjna w w/w składzie. 

 

Kandydaci zgłoszeni do Komisji Rewizyjnej:  

1) Pan Kwiecień Rafał – Radny - wyraził zgodę, 

2) Pani Kasprzyk Sylwia – Radna - wyraziła zgodę, 

3) Pan Wąsowicz Marcin - Radny - wyraził zgodę,  

4) Pan Gil Marian - Radny - wyraził zgodę,  

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta – Radna - wyraziła zgodę.                           

 

Pan Przewodniczący obrad – teraz jest 5 kandydatów do Komisji Rewizyjnej, ale nie 

zamyka to listy, może być większa liczba, wtedy będziemy głosować „za”, „przeciw”, 

„wstrzymuję się” i ta osoba, która uzyska największą liczbę głosów - przechodzi.  

 

Na kandydata do Komisji Rewizyjnej został zgłoszony jeszcze Pan Rak Dariusz -- 

Radny - wyraził zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycję zamknięcia listy 

kandydatów: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Głosowało 15 Radnych. Lista kandydatów do Komisji Rewizyjnej została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 min. przerwy, aby Komisja Skrutacyjna 

przygotowała karty do głosowania imiennego (10
35

 – 10
45

). 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania imiennego w celu dokonania 

wyboru Komisji Rewizyjnej. 

 

Pan Ireneusz Czarnecki– Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyjaśnił zasady 

głosowania – skład Komisji liczy 5 osób, na karcie do głosowania mamy 6 

kandydatów, wybieramy 5 - czyli jeżeli postawimy „x” przy nazwisku kandydata „za”, 

to głos będzie ważny i oddany na wybranego kandydata, na karcie oddajemy 5 głosów.   

 

Pan Przewodniczący obrad uzupełnił – musi się znaleźć 5 krzyżyków, może być „za”, 

może być „przeciw”, „wstrzymujący się”, ale nie więcej jak 5. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy.  

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Radni po oddaniu głosów złożyli karty do głosowanie na stole prezydialnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy, aby Komisja Skrutacyjna 

przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Pan Ireneusz Czarnecki– Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował – 

poszczególni kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 

1) Pan Gil Marian - 12,  

2) Pani Kasprzyk Sylwia – 13, 

3) Pan Kwiecień Rafał – 14, 

4) Pan Rak Dariusz - 14, 

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta – 14,                            

6) Pan Wąsowicz Marcin – 7 i 1 głos przeciwny.  

Wybrany skład Komisji Rewizyjnej jest następujący: 

1) Pan Gil Marian,  

2) Pani Kasprzyk Sylwia, 

3) Pan Kwiecień Rafał, 

4) Pan Rak Dariusz, 

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta.                            

 

Karty do głosowania imiennego do wyboru Komisji Rewizyjnej stanowią załączniki 

do protokółu od nr 10 do nr 24. 

 

Pan Przewodniczący obrad – gdy będą wybrane wszystkie Komisje, zrobimy przerwę, 

Komisje będą typować swoich kandydatów na Przewodniczących z poszczególnych 

składów i będziemy głosować. 

Przystępujemy do wyboru Komisji Budżetu i Inwestycji.  

Zwrócił się z zapytaniem – jeżeli Komisja Skrutacyjna wyrazi zgodę - zostaje w tym 

samym składzie, jeżeli nie – zgłaszamy inne propozycje.    

  

Wszyscy członkowie dotychczasowej Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę na dalszą 

pracę w Komisji. 

 

Zaproponowany skład Komisji Skrutacyjnej przegłosowano: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto większością głosów 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

W związku z tym powołana została Komisja Skrutacyjna w w/w składzie. 

 

Jako kandydaci do Komisji Budżetu i Inwestycji zostali zgłoszeni: 

1) Pan Religa Krzysztof - Radny - wyraził zgodę,  

2) Pani Drogosz Wioletta - Radna - wyraziła zgodę,  

3) Pan Wąsowicz Marcin - Radny - wyraził zgodę,  

4) Pani Rządkowska Małgorzata - Radna - wyraziła zgodę,  

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta - Radna - wyraziła zgodę,  

6) Pan Kwiecień Rafał - Radny - wyraził zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad zamknął listę kandydatów do Komisji Budżetu                             

i Inwestycji. Zarządził 15 min. przerwy (11
05

 – 11
20

) na przygotowanie kart do 

głosowania imiennego przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania imiennego w celu dokonania 

wyboru Komisji Budżetu i Inwestycji. 

 

Radni po oddaniu głosów złożyli karty do głosowania na stole prezydialnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy (10
30

 – 10
35

), aby Komisja 

Skrutacyjna przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Czarnecki Ireneusz – Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił wyniki 

głosowania – poszczególni kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów: 
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1) Pani Drogosz Wioletta – 11 za, przeciw – 2,  

2) Pan Kwiecień Rafał – 15 za. 

3) Pan Religa Krzysztof – 15 za,  

4) Pani Rządkowska Małgorzata – 11 za, 1 przeciw,  

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta – 14 za,  

6) Pan Wąsowicz Marcin – 6 za.  

Skład Komisji Budżetu i Inwestycji: 

1) Pani Drogosz Wioletta, 

2) Pan Kwiecień Rafał, 

3) Pan Religa Krzysztof,  

4)  Pani Rządkowska Małgorzata,  

5) Pani Wawrzeńczyk Danuta.  

 

Karty do głosowania imiennego do wyboru Komisji Budżetu i Inwestycji stanowią 

załączniki do protokółu od nr 25 do nr 39. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Rada przystępuje do wyboru Komisji 

Samorządowej. 

Zwrócił się z zapytaniem – czy Rada chce zmienić skład Komisji Skrutacyjnej? 

 

Radni zaproponowali zmianę składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Z pracy w Komisji Skrutacyjnej zrezygnowali Pan Czarnecki Ireneusz – Radny i Pan 

Rówiński Mariusz – Radny. 

Natomiast Pan Woźniak Bogdan – Radny – wyraził zgodę na dalszą pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Do Komisji Skrutacyjnej zostały zgłoszone kandydatki: 

1) Pani Wawrzeńczyk Danuta - Radna – wyraziła zgodę, 

2) Pani Rządkowska Małgorzata - Radna – wyraziła zgodę.  
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Wymieniony skład Komisji Skrutacyjnej został przegłosowany: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto większością głosów 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

W związku z tym powołana została Komisja Skrutacyjna do przeprowadzenia wyboru 

Komisji Samorządowej. 

 

Jako kandydaci do Komisji Samorządowej zostali zgłoszeni: 

1) Pani Piotrowska Elżbieta - Radna – wyraziła zgodę, 

2) Pan Czarnecki Ireneusz - Radny – wyraził zgodę, 

3) Pan Wąsowicz Marcin  - Radny – wyraził zgodę, 

4) Pani Kasprzyk Sylwia  - Radna – wyraziła zgodę, 

5) Pan Religa Krzysztof  - Radny – wyraził zgodę, 

6) Pan Rówiński Mariusz  - Radny – wyraził zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycję zamknięcia listy 

kandydatów: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Lista kandydatów do Komisji Samorządowej została 

zamknięta jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy (11
40

 – 11
55

) na przygotowanie 

kart do głosowania imiennego przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 



12 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania imiennego w celu dokonania 

wyboru Komisji Samorządowej. 

 

Radni po oddaniu głosów złożyli karty do głosowanie na stole prezydialnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy (12
00

 – 12
05

), aby Komisja 

Skrutacyjna przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła 

wyniki głosowania – otrzymaliśmy 15 kart do głosowania, wszystkie głosy są ważne, 

wyniki są następujące: 

1) Pani Piotrowska Elżbieta – 15 głosów, 

2) Pan Czarnecki Ireneusz - 14, 

3) Pan Wąsowicz Marcin  - 12, 

4) Pani Kasprzyk Sylwia  - 12, 

5) Pan Religa Krzysztof  - 7, 

6) Pan Rówiński Mariusz - 15. 

W skład Komisji Samorządowej weszli następujący Radni: 

1) Pani Piotrowska Elżbieta, 

2) Pan Czarnecki Ireneusz, 

3) Pan Wąsowicz Marcin, 

4) Pani Kasprzyk Sylwia, 

5) Pan Rówiński Mariusz. 

 

Karty do głosowania imiennego do wyboru Komisji Samorządowej stanowią 

załączniki do protokółu od nr 40 do nr 54. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że Rada przystępuje do wyboru Komisji  

Gospodarki  Komunalnej. 
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Zwrócił się z zapytaniem - czy Komisja Skrutacyjna zostaje w tym samym składzie, 

czy Rada zmienia skład, czy ktoś z obecnych członków Komisji Skrutacyjnej 

rezygnuje? 

Nikt spośród członków Komisji Skrutacyjnej nie zgłosił rezygnacji. 

 

Dotychczasowy skład Komisji Skrutacyjnej został przegłosowany: 

- za – 14, 

- przeciw – 0, 

- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 15 Radnych. Skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto większością głosów 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 

 

Jako kandydaci do Komisji Gospodarki  Komunalnej zostali zgłoszeni: 

1) Pan Religa Krzysztof - Radny – wyraził zgodę, 

2) Pan Wieczorek Janusz – Radny – wyraził zgodę, 

3) Pan Wąsowicz Marcin – Radny nie wyraził zgody, 

4) Pan Gil Marian – Radny – wyraził zgodę, 

5) Pan Rówiński Mariusz – Radny – wyraził zgodę, 

6) Pan Rak Dariusz - Radny – nie wyraził zgody, 

7) Pan Woźniak Bogdan – Radny – poinformował, że jest w Komisji Skrutacyjnej 

i jednocześnie wyraził zgodę. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że skoro Pan Bogdan Woźniak wyraził 

zgodę na kandydowanie do Komisji Gospodarki Komunalnej, Rada musi podjąć 

decyzję – czy uzupełnić skład Komisji Skrutacyjnej, czy zmniejszyć jej skład 

liczbowy? Komisja Skrutacyjna będzie dwuosobowa, jeżeli nie będzie kandydatów. 

 

Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłosiła się Pani Piotrowska Elżbieta - Radna. 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) Pani Rządkowska Małgorzata, 
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2) Pani Piotrowska Elżbieta, 

3) Pani Wawrzeńczyk Danuta.  

została poddana pod głosowanie: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się  nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Wymieniony skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 min. przerwy (12
10

 – 12
25

) na przygotowanie 

kart do głosowania imiennego przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Przerwa trwała 10 minut, po przerwie wznowiono obrady. 

 

Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania imiennego w celu dokonania 

wyboru Komisji Gospodarki Komunalnej. 

 

Radni po oddaniu głosów złożyli karty do głosowanie na stole prezydialnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy (12
25

 – 12
35

), aby Komisja 

Skrutacyjna przeliczyła oddane głosy. 

 

Przerwa trwała 5 minut, po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła 

wyniki głosowania – na 15 kart do głosowania, które trafiły do Komisji Skrutacyjnej 

mamy następujące wyniki:  

1) Pan Gil Marian – 15 głosów, 

2) Pan Religa Krzysztof - 15 głosów, 

3) Pan Rówiński Mariusz – 15 głosów, 

4) Pan Wieczorek Janusz – 15 głosów, 

5) Pan Woźniak Bogdan – 13 głosów i 1 przeciw. 
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Na jednej karcie do głosowania są zaznaczone 4 nazwiska, jeden głos jest 

niezaznaczony. 

Skład Komisji Gospodarki Komunalnej jest następujący: 

1) Pan Gil Marian, 

2) Pan Religa Krzysztof, 

3) Pan Rówiński Mariusz, 

4) Pan Wieczorek Janusz, 

5) Pan Woźniak Bogdan. 

 

Karty do głosowania imiennego do wyboru Komisji Gospodarki Komunalnej stanowią 

załączniki do protokółu od nr 55 do nr 69. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował, że pozostała do wybrania Komisja  

Statutowa, procedura wyboru będzie powtórzona. 

Zwrócił się z zapytaniem, czy Wysoka Rada zmienia skład Komisji Skrutacyjnej, czy 

ktoś z członków Komisji Skrutacyjnej rezygnuje? 

 

Pani Elżbieta Piotrowska – Radna poinformowała, że rezygnuje z pracy w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Jako kandydatka do pracy w Komisji Skrutacyjnej została zgłoszona Pani Sylwia 

Kasprzyk – Radna – wyraziła zgodę. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska – Radna wyraziła zgodę na dalszą pracę w Komisji 

Skrutacyjnej. 

 

Pani Danuta Wawrzeńczyk – Radna najpierw zrezygnowała z pracy w Komisji 

Skrutacyjnej, jednak ostatecznie wyraziła zgodę. 

 

Komisja Skrutacyjna w składzie: 

1) Pani Kasprzyk Sylwia,  
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2) Pani Rządkowska Małgorzata, 

3) Pani Wawrzeńczyk Danuta,  

została poddana pod głosowanie: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się  nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Wymieniony skład Komisji Skrutacyjnej przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Jako kandydaci do Komisji Statutowej zostali zgłoszeni: 

1) Pani Piotrowska Elżbieta – Radna – wyraziła zgodę, 

2) Pan Woźniak Bogdan – Radny – nie wyraził zgody, 

3) Pan Rak Dariusz – Radny – wyraził zgodę, 

4) Pan Czarnecki Ireneusz – Radny – wyraził zgodę, 

5) Pan Wąsowicz Marcin – Radny – wyraził zgodę, 

6) Pan Wieczorek Janusz – Radny – wyraził zgodę, 

7) Pan Religa Krzysztof – Radny. 

Pan Krzysztof Religa – Radny jest już wybrany do dwóch Komisji stałych, nie może 

kandydować do trzeciej. 

 

Pan Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie propozycję zamknięcia listy 

kandydatów: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Lista kandydatów do Komisji Statutowej została zamknięta 

jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy na przygotowanie kart do 

głosowania imiennego przez Komisję Skrutacyjną. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania imiennego w celu dokonania 

wyboru Komisji Statutowej. 

 

Radni po oddaniu głosów złożyli karty do głosowanie na stole prezydialnym. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy, aby Komisja Skrutacyjna 

przeliczyła oddane głosy. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pani Małgorzata Rządkowska - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła 

wyniki głosowania – na podstawie 15 kart do głosowania w skład Komisji Statutowej  

jednogłośnie wchodzą wszyscy kandydaci: 

1) Pan Czarnecki Ireneusz, 

2) Pani Piotrowska Elżbieta, 

3) Pan Rak Dariusz, 

4) Pan Wąsowicz Marcin, 

5) Pan Wieczorek Janusz, 

którzy otrzymali po 15 głosów. 

 

Karty do głosowania imiennego do wyboru Komisji Statutowej stanowią załączniki do 

protokółu od nr 70 do nr 84. 

 

Pan Przewodniczący obrad zarządził 15 minut przerwy (12
45

 – 13
00

), aby Komisje ze 

swojego grona wyłoniły kandydatów na Przewodniczących Komisji, ponieważ 

Wiceprzewodniczących Komisji i Sekretarzy Komisje będą wybierać podczas 

pierwszych posiedzeń Komisji. 

 

Pan Przewodniczący obrad skrócił przerwę i o godz. 12
55

 wznowiono obrady. 
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Na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej zgłoszono Panią Kasprzyk Sylwię – Radną 

- wyraziła zgodę. 

 

Zgłoszoną kandydaturę przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej wybrana została 

jednogłośnie Pani Kasprzyk Sylwia. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Budżetu i Inwestycji został zgłoszony Pan Kwiecień 

Rafał – Radny wyraził zgodę. 

 

Zgłoszoną kandydaturę przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Przewodniczącym Komisji Budżetu i Inwestycji wybrany 

został jednogłośnie Pan Kwiecień Rafał. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Samorządowej został zgłoszony Pan Czarnecki 

Ireneusz – Radny wyraził zgodę. 

 

Zgłoszoną kandydaturę przegłosowano: 

- za – 14 

- przeciw – 0, 

- wstrzymujący się - 1. 

Głosowało 15 Radnych. Przewodniczącym Komisji Samorządowej większością 

głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” został wybrany Pan Czarnecki Ireneusz. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej został zgłoszony Pan 

Wieczorek Janusz – Radny wyraził zgodę. 
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Zgłoszoną kandydaturę przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Przewodniczącym Komisji Gospodarki Komunalnej 

wybrany został jednogłośnie Pan Wieczorek Janusz. 

 

Na Przewodniczącego Komisji Statutowej został zgłoszony Pan Wąsowicz Marcin – 

Radny wyraził zgodę. 

 

Zgłoszoną kandydaturę przegłosowano: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Przewodniczącym Komisji Statutowej wybrany został 

jednogłośnie Pan Wąsowicz Marcin. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie powołania składów 

osobowych i określenia zakresów działania stałych komisji Rady Gminy i poddał pod 

głosowanie: 

- za – 15, 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/3/2014 podjęto jednogłośnie. 

Uchwała Nr III/3/2014 stanowi załącznik nr 85 do protokółu. 

 

Ad. 7. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Strawczyn 

 

Pan Przewodniczący obrad zwołał posiedzenie  Komisji Samorządowej i 

Komisji Budżetu i Inwestycji w celu wypracowania stanowiska Komisji w sprawie 

propozycji wynagrodzenia Wójta Gminy Strawczyn. 

Zarządził 15 minut przerwy (13
05

 – 13
20

). 
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Przerwa przedłużyła się do godz. 13
35

. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Rafał Kwiecień - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji przedstawił 

propozycję Komisji Budżetu i Inwestycji i Komisji Samorządowej dotyczącą ustalenia 

wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Strawczyn Pana Tadeusza Tkaczyka 

ze składnikami wynagrodzenia w wysokości:  

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5 800 zł, 

2) dodatek funkcyjny w kwocie 1 400 zł – to był kompromis, 

3) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego  

     w kwocie 1 160 zł, 

4) dodatek specjalny w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku  

     funkcyjnego w kwocie 1 440 zł. 

Suma wszystkich składników daje 9 800 zł. 

Podkreślił - to był kompromis, były też inne propozycje, kwota jest wyśrodkowana, 

żeby powstał kompromis. 

Dlaczego są takie kwoty i do jakich wniosków doszliśmy? Ponieważ to jest początek 

kadencji doszliśmy do wniosku, że to będzie na zasadzie progresu, czyli w każdej 

chwili, jeżeli Najwyższa Rada zdecyduje, że w tych punktach, które zostały zmienione 

– podwyższamy kwotę, to będziemy podwyższać.  

Dlaczego kwoty troszeczkę się zmieniły? Były wypowiedzi, że jednak jest to 

zadłużenie, jeżeli będzie progres i będziemy zmniejszać zadłużenie Gminy, na pewno 

ta kwota też będzie się podwyższać. Takie były sugestie.   

 

Pan Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem – czy jest możliwość w trakcie 

trwania kadencji podwyższenie wynagrodzenia? 

 

Pan Rafał Kwiecień - Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji poinformował, że 

zawsze można podwyższyć wynagrodzenie. 
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Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy potwierdziła, że jeżeli Rada tak 

postanowi, to można.  

 

Pan Bogdan Woźniak – Radny zwrócił się z zapytaniem – czy Radni mogą dostać 

porównanie dotyczące: wynagrodzenia zasadniczego, uprzednio jakie było, dodatku 

funkcyjnego, wszystkich kwot, jakie były uprzednio i jakie teraz są? 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła dotychczasowe 

wynagrodzenie:  

1) wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 5 800 zł, 

2) dodatek funkcyjny w kwocie 1 800 zł, 

3) dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego  

     w kwocie 1 160 zł, 

4) dodatek specjalny w wysokości 40 % wynagrodzenia zasadniczego i dodatku  

     funkcyjnego w kwocie 3 040 zł. 

Łączne wynagrodzenie dotychczasowe wynosi 11 800 zł.  

 

Innych propozycji, wątpliwości, zapytań nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Strawczyn z propozycjami Komisji Budżetu i Inwestycji 

i Komisji Samorządowej 

 

Pani Elżbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy zgłosiła autopoprawkę do § 2 projektu 

uchwały, powinien być zapis: „Uchwała wchodzi w życie z dniem 8 grudnia 2014 r.”, 

z dniem ślubowania. Nawiązywany jest stosunek pracy w dniu ślubowania, tj.                        

8 grudnia 2014 r.  

 

Projekt uchwały z autopoprawką przegłosowano: 

- za – 11, 

- przeciw – 0, 
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- wstrzymało się – 4. 

Głosowało 15 Radnych. Uchwałę Nr III/4/2014 z autopoprawką podjęto większością 

głosów „za”, przy 4 „wstrzymujących się”. 

Uchwała Nr III/4/2014 stanowi załącznik nr 86 do protokółu. 

 

Ad. 8.  

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk – Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania                           

i interpelacje: 

1) Pani Rządkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Gminy –  czy są pieniądze               

w budżecie Gminy na 2015 r. na dalszą część drogi Graby - nie ma w tej chwili, 

czekamy, na przestrzeni roku może się pojawią pieniądze z Programu 

Operacyjnego. To jest zadanie jedynie finansowane z naszych środków, jakby 

się pokazały te pieniądze, to byśmy tylko dokładali i byłaby to korzystna 

sytuacja. Na przestrzeni roku zawsze się wprowadza dodatkowe zadania, 

przykładem tego jest obecny rok,    

2) Pani Wawrzeńczyk – Radna – odnawialne źródła energii, turbina wodna – w 

2013 r. byli u nas specjaliście w dziedzinie OZE, którzy oceniali możliwości 

zamontowania takiej turbiny. Niestety według ich wstępnej opinii jest to 

przedsięwzięcie w żaden sposób na chwilę obecną nieopłacalne, bowiem koszty 

takiej turbiny i dokumentacji są zbyt wysokie do możliwości odzyskania ze 

sprzedaży tej energii. Sprawa jak gdyby w dalszym ciągu jest aktualna, 

będziemy poprzez Świętokrzyskie Centrum Innowacji i Transferu Technologii 

starać się pozyskać środki na to przedsięwzięcie.  

Natomiast, co do wiatrowych turbin, to w tej chwili plan zagospodarowania 

przestrzennego nie zakłada takich turbin. W tej chwili są wprowadzane zmiany 

w studium i w planie zagospodarowania przestrzennego, te wszystkie wnioski 

będą ujęte, będą zapisy w planie, żeby można było takie turbiny budować. 

Jednak jest to przedsięwzięcie powodujące wiele sprzeciwów. Bowiem 

prywatnie przedsiębiorca w Chełmcach bodajże 4, czy 5 lat do tyłu chciał 
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montować takie turbiny wiatrowe, jednak sprzeciw sąsiadów był na tyle mocny, 

że człowiek zrezygnował. To jest przedsięwzięcie bardzo kontrowersyjne, ale 

takie zapisy u nas w planie będą. 

Infrastruktura drogowa – Leśne Łąki i ul. Wspólna. W przypadku drogi na 

Leśne Łąki była sprawa dwóch właścicieli ziemskich – jeden z właścicieli 

nieruchomości nie wyraził w ogóle zgody na sprzedaż, żeby poszerzyć tą drogę, 

drugi natomiast zażądał bardzo wysokiej ceny za 1 m
2
. To przedsięwzięcie nie 

znalazło akceptacji w Radzie również.     

Natomiast przy ul. Wspólnej jest konieczne wykonanie dokumentacji 

projektowej na wykonanie odwodnienia wraz ze zjazdami do poszczególnych 

posesji. Na chwilę obecną nie dysponujemy środkami, żeby to zadanie 

„wsadzić”. Też tutaj jest perspektywa tych 3 mln zł na każdą gminę, jak je 

dostaniemy, wtedy te możliwości będą. 

Przedszkole w Oblęgorku – w 2008 r. jak przedszkole stamtąd 

wyprowadziliśmy było kilka pomysłów na zagospodarowanie tego budynku. 

Ale budynek jest w złym stanie technicznym, trzeba było podjąć decyzję, 

zapytać się specjalistów – czy mogą tam przebywać ludzie, czy nie i została 

sporządzona taka ekspertyza przez rzeczoznawcę, która brzmi: „na podstawie 

przeprowadzonych oględzin, odkrywek oraz obliczeń sprawdzających 

stwierdzono – budynek jest w bardzo złym stanie technicznym, obiekt nie 

spełnia wymagań, jakim powinny odpowiadać budynki” i tu są wymienione 

przepisy, wymagania wymienione w rozporządzeniu Ministra Infrastruktury z 

dnia 12.04.02, warunki techniczne, jakim powinny odpowiadać budynki i ich 

usytuowanie – Dziennik Urzędowy Nr 75, poz. 690. 

„Budynek nie nadaje się do użytkowania jako budynek użyteczności publicznej 

lub mieszkalnej. Po wykonaniu niezbędnych napraw, tj. dach, ściany, podłogi, 

instalacje, stolarka, izolacje budynek można wykorzystać jako magazyn.” 

W tej chwili ja tam ludzi nie wpuszczę.          
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Pan Przewodniczący obrad - Pani Radna Wawrzeńczyk zaznaczyła, że są to 

interpelacje, czy odpowiedzi na te pytania mają być na piśmie? Jeżeli je Pani ma 

trzeba złożyć, zostaną przekazane.   

Pani Danuta Wawrzeńczyk – Radna – tak, to znaczy ja chciałam tylko jeszcze 

odnośnie drogi Leśne Łąki – ja tam kiedyś dzwoniłam do Pana Śliwy i on tak nie do 

końca mówi, że to była tylko wina tej wysokiej kwoty, że tam byli rzeczywiście 

pracownicy Gminy i w sumie to on jest skłonny negocjować tą sprawę, droga jest cały 

czas otwarta. To nie jest tak, że on sobie wymyślił jakąś tam sumę dużą, że cały czas 

jest droga otwarta do negocjacji w sprawie tej drogi.      

 

Ad. 9.  

Komunikaty i ogłoszenia 

  

Pan Przewodniczący obrad poinformował – w dniu 19 grudnia br. będzie sesja, 

dokumenty do Radnych dotarły, będą zmiany w budżecie. Dobrze by było, żeby 

Komisje się zebrały. Przewodniczący Komisji nie będą mieli możliwości zwołania 

posiedzeń, a Przewodniczący Rady ma taką możliwość, pozostaje kwestia uzgodnienia 

terminów – czy to będzie jutro, czy pojutrze? Chodzi o to, żeby odbyło się posiedzenie 

Komisji Budżetu i Inwestycji, ewentualnie Komisji Samorządowej. Taka sama 

sytuacja będzie z sesją w dniu 29 grudnia br., będzie sprawa poważna, ponieważ 

chodzi o budżet, komisje mogą obradować wspólnie. 

Zarządził 5 minut przerwy (14
00

 – 14
05

) na uzgodnienie terminów posiedzeń Komisji. 

 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Pan Przewodniczący obrad zwołał posiedzenia Komisji w terminach: 

- w dniu 19.12.2014 r. o godz. 12
00

 Komisja Budżetu i Inwestycji, 

- w dniu 22.12.2014 r. o godz. 10
00

 Komisja Samorządowa, Komisja Gospodarki 

Komunalnej i Komisja Statutowa, 

- w dniu 23.12.2014 r. o godz. 8
00

 Komisja Budżetu i Inwestycji i Komisja Rewizyjna. 

Wszystkie posiedzenia Komisji odbędą się w pokoju nr 46, II piętro. 
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Ponadto przekazał życzenia świąteczne i noworoczne od Pani Dyrektor Zespołu 

Placówek Oświatowych w Oblęgorku  Henryki Cisowskiej i Grona Pedagogicznego 

Szkoły Podstawowej w Rudzie Strawczyńskiej. 

 

Ad. 10. 

Zakończenie sesji  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Pan Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął III sesję, która rozpoczęła się, o godz. 10
00

, a zakończyła o godz. 14
10

. 

 

Protokołowała:       Sekretarz obrad:   Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Krzysztof Religa   Arkadiusz Wilczkowski 

 


